
ZÁPIS ZE 3. JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU SAS 

Dne 7. Května 2020 

 

(Prodleva ve scházení VV byla způsobena vyhlášením nouzového stavu po rozšíření coronaviru). 

Za VV přítomni: Kamiš – předseda, Kodl L. – místopředseda, Poláková – pokladník, Bohdal  –                                                            

hospodář,  Dolejší – supervizor. VV je usnášeníschopný při plném počtu členů. 

Hosté: Šimsa, Majer – členové SAS 

Navržený zapisovatel: Poláková.                     Schváleno všemi hlasy. 

Navržení ověřovatelé: Kodl, Dolejší.               Schváleno všemi hlasy.                                                                                                                                                                                                                                   

P r o g r a m : 

1) Organizace nohejbalového turnaje, otázka jeho uskutečnění - Kamiš 

2) Otázka uskutečnění stavby dřevěné pergoly u multifunkčního hřiště - Kamiš 

3) Organizace a termín prací na hřišti v Kolonii - Kamiš 

4) Informace o účetnictví – Poláková 

5) Informace o úplném reklamním plnění pro ČEZ při nohejbalovém turnaji - Poláková 

6) Přidělení úkolů jednotlivcům - všichni 

7) Stanovení termínu dalšího jednání VV - Kamiš 

Program schválen všemi hlasy. 

 

Ad 1) – organizace nohejbal.turnaje 

VV se usnesl, že se turnaj uskuteční  v avizovaném termínu, tj. 27.června 2020 (dosud není známý 

termín úplného zrušení nouzového stavu, ale budeme doufat, že do té doby zrušený bude). 

Začátek turnaje byl stanoven na 10.00 hod. s tím, že na 9.30 pozve Dolejší  JTV, aby udělala reportáž 

(jedno z povinných reklamních plnění pro ČEZ). Promluví starostka a předseda spolku, důležité je 

zmínit, poděkovat a vyzdvihnout finanční účast skupiny ČEZ, konkr.její dotace na uskutečnění turnaje 

ve výši 30 000,- Kč. 

VV se usnesl, že se z dotačních peněz koupí: síť, jídlo, nápoje, poháry pro prvá tři družstva a zaplatí 

se kapela na večerní produkci. Případně se dokoupí ceny pro tři vítězná družstva. Původní návrh 

nakoupit kompletní dresy pro dvě mydlovarská družstva a nechat je potisknout logem spolku a 

skupiny ČEZ musí VV ještě zkonzultovat. Vzhledem k cenám se návrh jeví jako nerealizovatelný. 

Večerní posezení se uskuteční u hřiště, ne u hospody. 

VV se domluvil, že pivo budou mít hráči ZDARMA během turnaje. Všichni ostatní, i hráči po 

skončení turnaje, budou platit: 



Pivo 0,5 l = 10,- Kč 

Nealko 0,3 l = 5,- Kč 

Káva (oba druhy) = 10,- Kč 

Víno 0,2 dcl = 20,- Kč 

Kořalka 0,04 dcl = 10,- Kč 

Jídlo bude zdarma PRO VŠECHNY pouze během turnaje. Po skončení turnaje budou všichni platit: 

Klobása = 20,- Kč (vč.chleba, hořčice) 

Špekáček = 15,- Kč ( - „ - ) 

Porce masa = 30,- Kč.  

Jednomyslně schváleno. 

 

Ad 2) – Stavba pergoly 

Pergola se plánuje u multifunkčního hřiště v místě současné plechové boudy na nářadí. Betonová 

plocha, pergola dřevěná. Dřevo bude nutné koupit, spolek na něj však vydělal bezúplatnou těžbou 

dřeva pro obec s jeho následným prodejem občanům za 500,-Kč/m3 v metrových polenech. 

Kodl navrhuje 2 možnosti:  

a/ celou pergolu udělat vlastními silami (Akce Z ☺) 

b/ nechat zpracovat studii a vystavět ji odbornou firmou 

Vzhledem k finanční nákladnosti možnosti b/ byla jednomyslně odsouhlasena první možnost, tj., že 

spolek postaví pergolu vlastními silami. 

Začátek stavby se plánuje na ZÁŘÍ 2020.         Jednomyslně odsouhlaseno. 

Kodl navrhuje, aby se letos udělala pouze zpevněná betonová plocha, základ na patky pro dřevěné 

sloupy a natažení elektriky v zemi.                   Návrh všemi odsouhlasen s tím, že bude nutné probrat 

vše ještě se starostkou obce kvůli obecnímu financování. Stejně tak je nutné informovat se o nutnosti 

stavebního povolení. 

Ad 3) – Úprava hřiště v Kolonii 

Zde bude nutné vylít praskliny gumoasfaltem, zbrousit hrany, namalovat čáry, opravit oplechování 

zdi, případně další  drobné práce. Požádáme starostku o vyhlášení brigády. Očekáváme hlavně zájem 

občanů z Kolonie. Se starostkou je nutné konzultovat finanční možnosti a pořízení laviček 

s betonovou konstrukcí. 

Návrh Kamiš: začít s pracemi v sobotu 30.května 20.             Návrh jednomyslně přijat. 

 



Ad 4) – Info o účetnictví 

Od vzniku spolku se do pokladny na příspěvcích a úhradách za silvestrovské občerstvení vybralo 

9 400,- Kč, vydalo se 5 296,- Kč, a to na úhradu masa (3600,-), piva (1000,-) a svařáku (400,-) na 

Silvestrovskou prdelačku a na úhradu květiny pro starostku při kolaudaci klubovny (296,-) v lednu 20. 

Zůstatek pokladna = 4 104,-- Kč 

Od obce jsme v březnu obdrželi na účet dar na činnost spolku ve výši  40 000,-- Kč. Z něho se zatím 

nic nečerpalo. 

Zůstatek účet = 40 000,-- Kč. 

Návrh Dolejší:  o veškerých výdajích nad 1000,- Kč musí rozhodovat všech 5 členů VV. Při 

nepřítomnosti  některého člena na jednání VV, nebo v případě nutnosti rychlého jednání, lze souhlas 

či nesouhlas vyjádřit formou SMS – předseda nebo jím pověřený člen VV napíše přesné znění a 

finanční náročnost nutného nákupu. Členové formou SMS vysloví své jasné stanovisko (např.: „S 

uvedeným nákupem SOUHLASÍM nebo NESOUHLASÍM“). Nákup bude schválen stejně jako při 

běžném hlasování, tj. bude-li souhlasit nadpoloviční většina, nákup se uskuteční. 

Návrh byl jednomyslně přijat. 

Návrh Dolejší:  na jednání ZO obce prodiskutovat zpoplatnění hřiště pro „cizí“. Po správci hřiště 

požadovat větší kontrolu, úsilí, osobní namátkovou přítomnost, přebírání hřiště po využití (zvláště 

cizích). Měnit kód u zámku. Pořídit nové koše k hřišti. 

O návrhu je nutno diskutovat se starostkou, případně celým ZO.  

 

Ad 5) – Reklamní plnění pro skupinu ČEZ při nohejbalovém turnaji 

Poláková přečetla z rámcové smlouvy s ČEZ veškerá povinná reklamní plnění: 

a/ finanční účast sk. ČEZ zveřejnit na FB spolku (nejlépe před i po akci) 

b/ verbální poděkování sk. ČEZ při reportáži JTV, písemné poděkování v článku v Českobudějovickém 

deníku. Verbální poděkování pro sk. ČEZ nahrát na nosič + dát odkaz na článek. 

c/ Finanč.účast sk. ČET zveřejnit na plakátech a pozvánkách VČETNĚ ZVEŘEJNĚNÍ LOGOTYPU SKUPINY 

ČEZ. 

d/ Logotyp a poděkování sk. ČEZ zveřejnit na webových stránkách spolku SAS 

e/ V elektronickém časopisu Temelínky ve stati Oranžový rok 2020 Mydlovary zveřejnit článek 

s poděkováním a fotografiemi z turnaje. 

f/ finanč.účast sk. ČEZ zveřejnit na webových stránkách obce 

g/ logotyp skupiny ČEZ umístit na dobře viditelných místech u hřiště a pořídit fotky  

h/ na hřiště umístit PVC banner s reklamou skupiny ČEZ. 



Diskuze: 

Bohdal:  Jaké jídlo na turnaj? …………….. Naložené boky, špekáčky, klobásy, luncheonmeat + doplňky 

(hořčice, chleba). Záleží na ceně. Za jídlo můžeme dát max. 9 000,- Kč. 

Bohdal:  Bude strop přihlášených? …………….. Ne. Očekáváme stejnou, ne-li menší účast než loni, tj. 

cca 10 družstev po třech členech. 

Šimsa: lepší by bylo udělat večerní posezení u hospody. …………………Jednomyslně zamítnuto. 

Kamiš:  startovné navrhuje 100,- Kč/ 1 hráč. …………………………..Jednomyslně přijato. 

Poláková:  jak s cenami pro 3 vítězná družstva? ……………………….  Na příští jednání VV (15.5.) každý 

přinese, co může sehnat nebo obětovat ☺. Po shromáždění věcí se uvidí, zda bude ještě nutné něco 

dokoupit.             

Kamiš:  pro 3 vítězná družstva koupit malé poháry s cedulkou. Pro vítěze putovní pohár, zjistit, kdo ho 

z loňska má. 

Poláková:  kdo bude po celou dobu (turnaj a posezení poté) obsluhovat a vybírat peníze za 

občerstvení?  ………………………….  Po delší diskuzi se k úkolu přihlásila Poláková s tím, že vypomáhat 

bude Bohdalova přítelkyně. 

 

ÚKOLY: 

Kamiš: 

- Koupí síť. 

- Domluví se starostkou přivedení el.z obecního objektu. 

- Zajistí prodlužovací kabely 

- Vyčistí gril na klobásy 

- Budou-li se kupovat dresy, domluví s Petrem Chalupským možnost tisku loga SAS na trika, 

příp. tisku loga skupiny ČEZ.  

- Zajistí uzamykatelnou pokladnu na výběr peněz na turnaj 

- Zajistí popelnice či jinou odpovídající alternativu na odpad při turnaji. Na papír (tácky) a plast 

(kelímky) ZVLÁŠŤ!!! 

- Zjistí stávající počet všech druhů kelímků na nápoje, příp.zajistí  všechny chybějící. 

Dolejší: 

- Zajistí a zorganizuje zveřejnění článku v Českobudějovickém deníku. Termín: do 10.6., tak, 

aby byl článek zde zveřejněn nejlépe v pátek 19.června 20. 

- Připomene v JTV uskutečnění reportáže na dne 27.6.20, nejlépe na 9.30 hod.  

- Zjistí cenovou nabídku dresů včetně potisku logem SAS a skupiny ČEZ.  

 

 



Poláková: 

- Zjistí v ČEZu, zda mají hotové nášivky se svým logem, případně zda nám mohou poslat 

grafické zpracování loga. To pouze pro případ, že budeme kupovat dresy. 

- Zajistí kapelu 

- Koupí 3 malé poháry + popisek (Turnaj v nohejbalu Mydlovary 2020) 

- Domluví s Petrem Chalupským reprodukovanou hudbu v průběhu turnaje, ozvučení 

- Domluví s Petrem Chal.zprovoznění FB spolku, zveřejnění logotypu skupiny ČEZ na 

webovkách SASu  

- Domluví s Petrem Chal. nahrávání veřejného poděkování a zadání odkazu na článek a fotek 

do časopisu Temelínky 

- Dá Petrovi Chal.podklady ke zveřejnění na FB, webových stránkách SASu, plakátech a 

pozvánkách 

- Domluví se starostkou obce zveřejnění finanč.účasti sk. ČEZ na webu obce 

- Zjistí, zda máme na obci reklamu (trojnožku) ČEZu, či jak jí od ČEZu sehnat 

- Zjistí, jak sehnat PVC banner s reklamou sk. ČEZ 

- Napíše ceník občerstvení na turnaj 

- Zajistí výběr startovného 

- Bude fotit v průběhu turnaje 

- V případě potřeby bude během turnaje obsluhovat a inkasovat peníze. 

- Nakoupí vodu v PET lahvích na kávu (na turnaj), kávu, cukr, mléko, kořalky, ubrousky 

- Zajistí rychlovarnou konvici na turnaj 

- Zjistí od starostky, kolik zbývá peněz na opravu hřiště v Kolonii 

- Zjistí, zda dostaneme od MASu lavičky a odpadkové koše 

- Zjistí, zda je nutné stavební povolení na stavbu pergoly 

- Zjistí, zda je možné stavbu pergoly rozdělit do dvou let 

Bohdal: 

- Zajistí a zorganizuje vše, co se týká jídla (výše popsáno) 

- Zajistí tácky, příp.ost.věci související s jídlem (míchátka, vidličky apd.) 

- Zajistí stany, stoly, lavice 

- Koupí víno – 12 lahví 

Kodl L.: 

- Zajistí pivo a nealko 

- Sežene chlazení + „bomby“ 

Všichni: 

- Na příští jednání  spolku přinesou cokoliv vhodného jako odměny vítězným družstvům, tj. 9 

hráčů celkem. 

 

 



Ad 7) – Termín dalšího jednání VV 

Další jednání VV proběhne v pátek dne 15.května 2020 od 19.00 hodin v klubovně spolku. 

 

 

 

Zapsala: Ingrid Poláková 

 

Ověřili:  Milan Dolejší                                                                    Lukáš Kodl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


